
Title (en)
Process for continuously manufacturing a colored flocked support

Title (de)
Verfahren zur kontinuierlichen Herstellung einer geflockten und gefärbten Unterlage

Title (fr)
Procédé de fabrication en continu d'un support flocké et coloré

Publication
EP 1626114 A2 20060215 (FR)

Application
EP 05291582 A 20050725

Priority
FR 0408626 A 20040804

Abstract (en)
A polymer resin (RP) layer is provided on surface(s) of cloth backing, and sublimable dye(s) (E) is deposited. White or unbleached flock fibers (FF)
are projected on resin layer, and resin is polymerized, such that fibers are fixed on backing and dyed. Deposited dye is sublimated, and flocked and
dyed cloth backing (S) is manufactured. The deposition and sublimation are carried out by applying heat without applying pressure.

Abstract (fr)
Dans ce procédé de fabrication en continu d'un support en nappe (S) flocké et coloré, comprenant des étapes d'application (3) d'une couche de
résine polymérisable (RP) sur au moins une face du support en nappe, de projection (4) de fibres flocks (FF) blanches ou écrues sur ladite couche
de résine, de polymérisation (5) de la résine pour fixer les fibres flocks au support en nappe, de dépôt (1) d'au moins un colorant sublimable (E)
pour colorer les fibres flocks, et de sublimation (6) du colorant déposé, l'étape de dépôt (1) d'au moins un colorant sublimable (E) est effectuée
avant l'étape de projection (4) des fibres flocks et l'étape de sublimation (6) est effectuée après l'étape de polymérisation (5) de la résine par une
simple application de chaleur sans application de pression au support en nappe (S).
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